
Poslanec dr. H o h n j e c je pretekli teden v 
vojnem ministrstvu v Beogradu povprašal o jugoslo
vanskih vojnih ujetnikih, zlasti o tem, koliko naših 
vojnih ujetnikov se je že vrnilo iz Italije in koliko jih 
Se v Italiji čaka rešitve. Zvedel je, 'da je v tem letu 
iz Italije v domovino dospelo naslednje število ujet 
nikov: 18. januarja 3183, 27. januarja 2015, 7. Sebru
arja 838, 18. lebruarja 1962, 25. februarja 2202, 3. 
marca 1918, zadnje dni marca 3163 mož. Na vprašan
je, koliko naših ujetnikov še vedno ječi v sponah, tu
Jinstva, se je poslancu dalo zagotovilo, da bo mini
strstvo takoj potom našega političnega zastopstva v 
Italiji skušalo zvedeti, broj naših ujetnikov, ki še ni
so osvobojeni.' Dr. Hohnjec se je tudi večkrat ustme
no in pismeno obrnil na ministra zunanjih poslov dok 

Za osvoboditev vojnih ujetnikov. 
tor Spalajkoviča naj naša vlada ,zopet z vso energijo 
stori primerne in potrebne, korake pri italijanski vla
di, da vendar" enkrat oprosti vse naše vojne ujetnike 
ter jih kakor najhitrejše mogoče pošlje v domovino, 
po kateri tako iskreno hrepenijo. Minister Spalajko
vič je obljubil, da bo takoj ivse stori kar je v njego
vih močeh. Obenem ga* je poslanec dr. Hohnjec opo
zoril na naše ujetnike v Rusiji, odkoder se že dolgo 
časa ni vrnil nobeden naš državljan. Cehoslovaški 
državi se je zadnji čas posrečilo osvoboditi precej 
šnje število svojih državljanov iz ruskega ujetništva. 
Zakaj se to ne bi posrečilo naši državi s pomočjo 
mednarodnega Rdečega križa? Tudi v tem oziru je 
minister Spalajkovič obljubil svojo pomoč. 


